

# Save Seed Diversity

Within the last 30 years the diversity of culture plants such as vegetables, grains, rice and corn came under considerable pressure. There are more than 30.000 eatable plants, but only nine crops cover 75% of today's worldwide food supply. The existence of many valuable culture plants is highly endangered. SAVE SEED DIVERSITY supports ecological awareness and benefits economically from a growing market. The SAVE SEED DIVERSITY App makes rare seeds available. This innovative application functions as an exchange platform. Breeders sell services and products to customers, cultivators and fellow breeders.

In den letzten 30 Jahren hat die Variabilität der kultivierten Obst-, Getreide- und Gemüsesorten dramatisch abgenommen. Von 30.000 essbaren Pflanzen decken 9 Arten 75% des weltweiten Ernährungsbedarfs. Die Existenz vieler erhaltenswerter und nützlichen Sorten ist vom Aussterben bedroht. SAVE SEED DIVERSITY App schärft das ökologische Bewusstsein für dieses Problem und macht seltene Sorten einfacher verfügbar. Die SAVE SEED DIVERSITY Applikation stellt sich als eine Austauschplattform für Dienstleistungen, Produkte von Züchter und Händler, sowie Gartenbauer und Hobbygärtner dar.

## **Team**



Tim Ellerbrock



Olivier Malitius



Jörg Kretzschmar

**Hub**

Hub Hamburg

**Domain**

[www.save-seed-diversity.de](http://www.save-seed-diversity.de)

**Contact**

04 07 37 42 98

[time@vogelflug.de](mailto:time@vogelflug.de)

**Address**

Moorfleeter Deich 515

21037 Hamburg Germany

*Seedfriends*  
Ecological Conservation for Citizens